



- ① 運賃は後払いです。ご乗車の際、整理券をお取りください。始発からのご乗車、フリーパスご利用の場合でも整理券は必要です。
Pick up a number-printed ticket from the vending machine next to the driver even if you board from the 1st stop or are a freepass holder. The fee is paid when getting off.
 乘客在下车时支付巴士乘车费。上车时请拿号码券。在始发站乘车、或使用通票时也需要拿号码券。
- ② 東海バスは定額運賃ではありません。前にあるモニターに整理券番号と運賃が表示されます。
The fee of "Tokai bus" is proportional to the distance traveled (not flat). To find the fee you have to pay, match the number on your ticket with the one on the display.
 东海巴士的乘车费不是固定的金额。在前方的显示屏上显示号码券的号码和对应的乘车费。
- ③ 運賃箱からお釣りは出ませんので、両替機をご利用願います(高額紙幣は使用できません)。両替はバス停車中にお願いします。
The coin changer does not accept high value banknotes. To bring small changes with you in advance is recommended.
 收费箱不找零钱，请乘客使用零钱兑换机(大额纸币无法使用)。请在巴士停车时使用零钱兑换机。
- ④ 目的地バス停の案内がありましたら、お近くの降車ボタンを押します。
Press the button after the announcement of the stop to signal the driver that you wish to get
 看到目的地巴士车站的显示后，请按附近的下车按钮。
- ⑤ 運賃は整理券と一緒に運賃箱に入れてください。フリーパス・乗車券の方は、乗務員にはっきりお見せください。
When exiting the bus, drop the fee with the number-printed ticket into the clear receptacle. If you have a freepass and the stop is in its valid area, please show it to the driver.
 请将乘车费与号码券一同放入收费箱。如果使用通票或优惠车票者，请向司机明确出示。
- ⑥ 前のドアから降ります。
Exit the bus through the front door.
 请从前门下车。

※PASMO(パスモ)・Suica(スイカ)などのICカードはご使用になれません。
※Any electric money card is not acceptable.
 ※无法使用PASMO、Suica等IC卡。

